
Η Μαρία Τζιρίτα μιλάει στο Open Mind  

1. Νέα συγγραφική δουλειά με τίτλο “Με λένε Άννα”, το οποίο κυκλοφορεί από τις 

εκδόσεις Ψυχογιός. Μπορείτε να μας πείτε κάποια λόγια για το καινούριο σας βιβλίο; 

Είναι μια ιστορία συγκλονιστική για τη ζωή μιας γυναίκας που η ζωή της έδειξε 

το σκληρό της πρόσωπο και την ανάγκασε να κάνει λάθος επιλογές για τις οποίες 

μετάνιωσε. Κυρίως μετάνιωσε γιατί πίστεψε πως πράγματι δεν είχε άλλη επιλογή, 

κάτι που πολύ αργότερα συνειδητοποίησε με πόνο πως δεν ήταν αλήθεια. 

2. Ποια συναισθήματα σας δημιουργήθηκαν κατά τη συγγραφή του βιβλίου σας; Τι 

νιώσατε για την πρωταγωνίστρια; 

Ένιωσα συμπόνια, θαυμασμό και φυσικά αγάπη 

για την γυναίκα αυτή.  Ταυτίστηκα μαζί της σε 

πολλά επίπεδα. 

3. Το μυθιστόρημα συνιστά αληθινή ιστορία. Θα 

θέλατε να αλλάξετε κάτι στο χαρακτήρα της 

πρωταγωνίστριας; Τι θα τη συμβουλεύατε; 

Δεν είχε κανέναν ανάγκη να τη συμβουλέψει η 

Άννα. Είχε απόλυτη αυτογνωσία κι ήξερε 

ακριβώς τι πήγε λάθος στη ζωή της. Το μόνο που 

θα ήθελα να την έχω πείσει είναι να μην ήταν 

τόσο ενοχική. 

4. Η Άννα βίωσε μια δύσκολη παιδική ηλικία με πολλά εμπόδια και ψυχικά τραύματα. 

Πιστεύετε ότι τα παιδικά βιώματα διαδραματίζουν βασικό ρόλο στη μετέπειτα πορεία 

ενός ατόμου; 

Τον σημαντικότερο θα έλεγα. Η παιδική μας ηλικία και τα βιώματα αυτής; Μας 

καθορίζουν σε όλη την πορεία της ζωής μας. Και είναι δύσκολο να ξεπεραστούν. Τα 

σοβαρά ψυχικά τραύματα αντιμετωπίζονται μόνο με πολύχρονη ψυχοθεραπεία. Θα 

πρέπει να εμπιστευτούμε έναν ειδικό για την ψυχή μας, όπως εμπιστευόμαστε τους 

ειδικούς για το σώμα μας. 

5. Άραγε μπορούμε να αλλάξουμε το παρελθόν μας μέσα από νέες ευκαιρίες που μας 

δίνονται; 

Το παρελθόν μας δεν μπορούμε να το αλλάξουμε ποτέ. Το παρόν μας μπορούμε να 

αλλάξουμε και τον τρόπο που αντιλαμβανόμαστε το παρελθόν. Τις ευκαιρίες τις 
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δημιουργούμε μόνοι μας αν πραγματικά το θέλουμε να πάμε μπροστά και να μην 

μένουμε προσκολλημένοι στο παρελθόν. 

6.  Πώς θα χαρακτηρίζατε τον Θωμά και τον Στράτο ως προσωπικότητες και ανδρικές 

φιγούρες του νέου σας βιβλίου; 

Εκ διαμέτρου αντίθετους! Το κακό και το καλό! Ο πρώτος ήταν ανήθικος, 

εγωιστής, χειριστικός – ένας απόλυτος νάρκισσος! Ο Στράτος από την άλλη 

θεωρώ ότι ήταν ο τέλειος άντρας που κάθε γυναίκα θα ήθελε στο πλευρό της. 

Απόλυτα δοτικός, ακομπλεξάριστος με μια γενναία κι ευγενική καρδιά. 

 

  

 

 

 

 

 

7. Ετοιμάζετε κάποια νέο βιβλίο αυτή την περίοδο; 

Το επόμενο βιβλίο μου είναι και πάλι βασισμένο σε αληθινή ιστορία, αλλά αυτή τη 

φορά ο πρωταγωνιστής μου είναι άντρας! Υπομονή μέχρι τον Φεβρουάριο του 2024! 

8. Διαβάζετε κάποιο βιβλίο αυτή την περίοδο που επιθυμείτε να το μοιραστείτε μαζί 

μας; 

Μόλις ολοκλήρωσα την Κληρονομιά, το νέο βιβλίο του Σπύρου Πετρουλάκη κι 

ενθουσιάστηκα! Πολύ διαφορετικό, τρομερά ενδιαφέρον σαν θέμα, ένα δικαστικό 

ψυχολογικό θρίλερ που περνάει όμως και πολλά κοινωνικά μηνύματα. 

9. Σας ευχαριστούμε πολύ! Θα θέλατε να δώσετε ένα μήνυμα στους αναγνώστες σας; 

Ευχαριστώ κι εγώ. Το μόνο που θα ήθελα να πω και να ευχηθώ είναι να τα έχουμε 

καλά με τον εαυτό μας. Ο δρόμος προς την ευτυχία ανοίγεται μέσα από μια ήρεμη 

και γαλήνια συνείδηση 
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